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Besluitenlijst van het presidium van de gemeenteraad van Steenbergen  

 

Op:  11 oktober 2012 

Aanvang:  19:30 uur 

Locatie:  B 001 

 

Aanwezig: drs. S.C.C.M Bolten  Voorzitter 

 

J.W. Boluijt   lid   

C.F. Zijlmans   lid 

W.J. van den Berge  lid 

W.A.M. Baartmans  lid 

G.G. de Neve   lid 

J.G. Ooms   lid 

L.C.M. Baselier  lid 

L.M.N. van Pelt  lid 

 

E.P.M. van der Meer  griffier 

  

Afwezig: -   

 

1. Opening. 

De heer Van Pelt neemt namens de VVD deel aan het presidium en mevrouw Baselier namens D66. 

 

2. Vaststelling agenda. 

Goedgekeurd. 

 

3. Ingekomen stukken en mededelingen.  

 Het presidium gaat akkoord met een beeldvormende vergadering met betrekking tot de 

ontwikkeling van de plannen voor de haven in een beeldvormende bijeenkomst te ontwikkelen 

door griffie en afdeling. Akkoord. 

 Graag wil de portefeuillehouder financiën op 1 november naast het technisch beraad verder 

praten over de uitwerking van optie 3 (naar aanleiding van de workshop) als mogelijkheid om te 

komen tot bezuinigingen (met de raad in de breedte). Akkoord. 

 Samenstelling commissie functioneringsgesprekken burgemeester wordt na de vergadering 

besproken.  

 

4. Vaststellen besluitenlijst van 18 september 2012. 

De heer De Neve geeft aan dat hij bij evaluatie raadsvergadering er een afspraak was over het 

toesturen van de speech van de heer Boluijt. Hiermee wordt het verslag goedgekeurd.  

 

5. Evaluatie raadsvergadering van 27 september 2012. 

De heer De Neve: De fractie heet Lijst Ger de Neve. Er werd aan het eind erg haastig vergaderd en 

een motie in stemming gebracht zonder dat de raad hier kennis van had genomen.  

De heer Ooms geeft aan dat de moties van het CDA onduidelijk werden uitgelegd en dat de 

opmerking dat ze ingetrokken zouden moeten worden niet gepast was. Hij geeft een toelichting op 
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de gevraagde schorsing. De heer Van den Berge geeft aan dat de vergadering met elkaar gemaakt 

wordt en dat het een gelegenheidsmotie was die niet gepast was. De heer Boluijt vindt dat dit ook 

niet de schoonheidsprijs verdiend. Met betrekking tot de stemcomputers kreeg hij het moment niet 

om hierover het standpunt over naar voor te brengen. Verder wijst hij op de lichaamstaal in de raad. 

De heer De Neve geeft aan dat er minder luidruchtig overlegd dient te worden en dat er ook ambtelijk 

minder gesproken moet worden. Mevrouw Baartmans geeft aan dat er op de bal en niet op de 

persoon gespeeld moet worden. De voorzitter geeft een toelichting. Het advies om de motie in te 

trekken was een procesadvies. De heer Van Pelt was ook verrast over de opmerking over de 

uitvoering van de motie. Spreektijden kunnen eventueel wel, maar zouden niet nodig moeten zijn. 

Mevrouw Baselier geeft aan dat het zakelijker kan.  

De heer Boluijt geeft aan dat het op hoofdlijnen moet. De voorzitter geeft aan dat de heer Van 

Kesteren de motie zal indienen bij de VNG. De voorzitter en anderen herkennen zich niet in de 

reactie over de lichaamstaal.             

 

6. Evaluatie commissies 8 en 10 oktober en raadsagenda 25 oktober.  

De heer Ooms geeft aan dat de voorzitter van M&M een goed voorstel heeft gedaan door ‘Pipi’ hier 

te behandelen.    

 

Vanwege het feit dat er een aantal stukken besloten zijn geplaatst op het RIS omdat deze door het 

college als geheim zijn aangemerkt (i.v.m. de WOB en de wet persoonsgegevens) dient dit in de 

komende raadsvergadering door de raad bekrachtigd te worden. Ook komen er nog een aantal 

stukken volgende week (Sunclass) die als geheim aangemerkt zijn. Hiertoe wordt een besluit 

voorbereid zonder voorstel omdat we dat nu formeel moeten bekrachtigen. Er wordt uitgezocht hoe 

dit besluit genomen kan worden.  

  

Ook komt in oktober het intrekken van de verordening op de RKC op de agenda van de raad 

formaliteit, voorstel als hamerstuk akkoord.   

 

De agenda behelst naast de gebruikelijke punten als enig eventueel bespreekstuk: 

Huisvesting peuterspeelzaal Pipi. In de commissie was verdeeldheid over de wel of niet behandeling 

in de raad (vier fracties voor en vier fracties tegen) er lijkt in ieder geval behoefte aan meer 

informatie te zijn. De wethouder heeft laten weten dat er een nieuw stuk of voorstel komt. De heer 

Van den Berge is hiertoe bereid. Er dient in het stuk perspectief gegeven te worden op de toekomst 

van kinderopvang/peuterspeelzaal in relatie tot de ontwikkeling van de brede school. De voorzitter 

verwacht dat die doorkijk gegeven wordt. De heer Ooms geeft aan dat deze vergadering een 

technische vergadering is. De voorzitter geeft een toelichting op de toe te voegen informatie. Zij 

adviseert dit op de agenda te plaatsen. Mevrouw Baselier geeft aan dat het naar de raad met een 

toelichting kan. De heer Boluijt geeft aan dat de wethouder het oppakt en dat er geamendeerd kan 

worden. De heer Zijlmans vindt dat dit naar de commissie van december kan. De heer De Neve geeft 

aan dat hij erop vertrouwd dat er een goed stuk komt. Mevrouw Baartmans wil dit graag in de raad 

bepalen. Bij vaststelling agenda kan dit verandert worden. De heer Ooms geeft aan dat het moet 

voldoen aan een aantal nota’s maar dat dit ook in het licht van de bezuinigingen moet zien. 

Het presidium besluit dit op de agenda te plaatsen.             

 

Vast agendapunt: regionale samenwerking op de agenda van de commissie ruimte en economie.   

 

Verder gaat de heer Boluijt in op de opmerkingen ‘AH aan zee’.  

Mevrouw Baartmans complimenteert de heer Boluijt met de samenvatting van de presentatie.  

De voorzitter gaat in op de technische vragen die door de heer Van Pelt zijn gesteld. De heer Van 

Pelt geeft aan dat hij deze voortaan zal indienen. 

 

 

 

 

7. Agenda begrotingsvergadering. 
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Naar aanleiding van de evaluatie van de vergadering waarin de perspectiefnota werd vastgesteld is 

de suggestie om bij agendapunt 3C meer de discussie aan te gaan per motie/amendement in plaats 

van per fractie. De fracties krijgen 7:30 minuut per fractie voor de eerste termijn.    

De fracties kunnen technische vragen indienen uiterlijk 24 oktober en beantwoording komt dan op 31 

oktober 2012. 

8. Planning raad 2013.  

De perspectiefnota is in de planning verschoven naar 27 juni en de reguliere raad naar 20 juni. 

Voorts is er een extra commissie toegevoegd op de laatste woensdag van augustus, hier kunnen 

onderwerpen van beide commissies aan de orde komen.  

De commissie in augustus 2013 kan bij onvoldoende agendapunten (tijdig beschikbaar) vervallen. 28 

November 2012 een extra commissie indien dit noodzakelijk is.    

9. Werkgroep bestuurlijke vernieuwing. 

De heer Ooms geeft aan dat de maandelijkse vergaderingen van de werkgroep bestuurlijke 

vernieuwing onvoldoende bezocht worden. Het voorstel is om de werkgroep na het presidium te 

laten plaatsvinden. We praten hier met de werkgroep verder over en daarna opnieuw in het 

presidium.  

De voorzitter complimenteert de vergadering met de vele inspanningen die worden verricht.       

10. Rondvraag. 

 

De heer Ooms geeft aan niet meer met de tablet te werken. De heer Ooms vraagt om een evaluatie 

van het gebruik van de tablets. De heer Boluijt stelt een ‘maatjes’ bijeenkomst voor. 

 

Mevrouw Baselier vraagt om meer ruimte met betrekking tot de instelling van de pasjes.  

De voorzitter zoekt het uit maar doet geen toezeggingen.  

Daarnaast wil zij graag de kalender van de raad in haar agenda op de tablet.  

De griffier geeft aan dat dit via het RIS kan bij het inloggen zie je alle openbare bijeenkomsten en bij 

het inloggen ook de besloten bijeenkomsten.  

 

11. Sluiting.  

 

De voorzitter sluit de vergadering om 21:40 uur.  

Aldus besloten in de vergadering van het presidium van 10 december 2012 

 

              De griffier                                 de voorzitter 

 

 

 

 

drs. E.P.M. van der Meer drs. S.C.C.M. Bolten 

 


